
  Referat fra årsmøte i Fjellsbygda Hytteforening 
14.september 2019 

 
Sted og tid: Setra fra kl 1500 til 1600 
 
1. Åpning 
Styreleder Arne Hektoen ønsket velkommen til de 20 fremmøtte som representerte 
15 hytter.  
 
2. Innkalling og saksliste 
Innkallingen via nettsiden og sakslisten ble godkjent. 
 
Innspill: Ønske om å få en varsling til mobilen når det blir lagt ut saker på 
hjemmesiden. 
Det ble enstemmig vedtatt at styremedlem Øyvind Lohne jr. skal undersøke 
mulighetene. 
 
3. Valg av møteleder og referent 
Arne Hektoen møteleder og Nina Brekkli referent. 
 
4. Årsberetning 
Styreleder gikk gjennom årsberetningen. 
 
Innspill: Er det mulig å preparere løypa fra hytta Tjernslivegen 35, ned bakken slik 
den gikk før vi la den opp “dalen” og dermed får muligheter for en friskere nedfart for 
de som ønsker det? Arne tar dette opp med løypekjører. 
 
Ny oppfordring. I og med kjøretidene henstilles det til at håndverkere og andre som 
jobber i området holder kjøretidene, spesielt fredag ettermiddag når trafikken til 
hyttene tar seg opp?  
 
Sak: Henstilling om at det ikke gåes i oppkjørte løyper, spesielt når snøen ikke 
bærer. 
 
Sak. Hjertestartere ble diskutert, det ble enstemmig vedtatt at styreleder undersøker 
mer om alternativene det ble informert om. 
 
5. Årsregnskap 
Da kasserer ikke kunne møte, gikk leder gjennom regnskapet. Revisors beretning 
lest. Regnskapet godkjent.  
 



Det ble enstemmig vedtatt at kontingenten skal være kr. 4 500,- ett år til. 
Hytteforeningen har god økonomi, men en snørik vinter kan ta mye av kapitalen, en 
god reserve er viktig å ha. 
 
6. Valg 
Styreleder Arne Hektoen og styremedlem Øyvind Lohne jr.ble gjenvalgt. 2 år. 
Mette Ryen Hoel og Finn Hoel ble våre nye revisorer. 2 år. 
 
7. Eventuelt 
Leder informerte om et system for melding om ankomst og avreise til/ fra hytta, om 
vinteren.( 24 timer før ankomst.) 
Dette foregår via en app på telefonen og Kjetil (brøyter) får melding og kan planlegge 
brøytingen på en bedre måte. Det trengs ikke brøytes til hytter det ikke kommer folk 
på, hver uke. Når det er brøytet til hytta får en melding på sms. 
For oss betyr det at vi må huske å melde ankomst/ avreise og for Kjetil at han har 
god oversikt over hvem som er i fjellet. Det har hendt at noen har vært på hytta 
lenger enn planlagt og så snødd inne.  
Det kan muligens bety noe lavere brøyteutgifter også, men viktigst er sikkerheten  og 
mer effektiv brøyting. Arne undersøker mer om dette og snakker med Kjetil om 
opplegget. 
 
Vi fikk utført det som var planlagt på dugnaden, takk til alle som deltok. 
 
 
Styreleder takket for fremmøte. 
 

 
For styret i Fjellsbygda Hytteforening 

 
Nina E. Brekkli 

Sekretær 


